

8ビートリズム練習

右左右左 右左右左 右左右左 右左右左 右左右左 右左右左 右左右左 右左右左

5 右左右左 右左右左 右左右左 右左右左 右左右左 右左右左 右左右左 右左右左

9 右左右左 右左右左 右左右左 右左右左 右左右左 右左右左 右左右左 右左右左

13 右左右左 右左右左 右左右左 右左右左 右左右左 右左右左 右左右左 右左右左

17 右左右左 右左右左 右左右左 右左右左 右左右左 右左右左 右左右左 右左右左

21 右左右左 右左右左 右左右左右左右左 右左右左右左右左 右左右左 右左右左



Musical notation for exercise 21, consisting of four measures. Each measure contains a sequence of notes and rests. The first two measures have a double bar line at the beginning. The notes are arranged in pairs, with the first note of each pair being a quarter note and the second being an eighth note. The rhythm is consistent throughout the exercise.

25 右左右左 右左右左 右左右左右左右左 右左右左右左右左 右左右左 右左右左



Musical notation for exercise 25, consisting of four measures. Each measure contains a sequence of notes and rests. The first two measures have a double bar line at the beginning. The notes are arranged in pairs, with the first note of each pair being a quarter note and the second being an eighth note. The rhythm is consistent throughout the exercise.

29 右左右左 右左右左 右左右左右左右左 右左右左右左右左 右左右左 右左右左



Musical notation for exercise 29, consisting of four measures. Each measure contains a sequence of notes and rests. The first two measures have a double bar line at the beginning. The notes are arranged in pairs, with the first note of each pair being a quarter note and the second being an eighth note. The rhythm is consistent throughout the exercise.

33 右左右左 右左右左 右左右左右左右左 右左右左右左右左 右左右左 右左右左



Musical notation for exercise 33, consisting of four measures. Each measure contains a sequence of notes and rests. The first two measures have a double bar line at the beginning. The notes are arranged in pairs, with the first note of each pair being a quarter note and the second being an eighth note. The rhythm is consistent throughout the exercise.

37 右左右左 右左右左 右左右左右左右左 右左右左右左右左 右左右左 右左右左



Musical notation for exercise 37, consisting of four measures. Each measure contains a sequence of notes and rests. The first two measures have a double bar line at the beginning. The notes are arranged in pairs, with the first note of each pair being a quarter note and the second being an eighth note. The rhythm is consistent throughout the exercise.